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Vragen van het lid Verdonk
(Verdonk) aan de staatssecretaris van
Buitenlandse Zaken over de
zegeningen van de Europese
massa-immigratie. (Ingezonden
12 november 2009)

1
Bent u bekend met deze artikelen «De
ware kost van immigratie»1 en
«Sociale kosten van migratie in
Europa – de feiten?2»

2
Deelt u de mening dat de Europese
massa-immigratie naast grote
financiële lasten ook grote sociale
lasten met zich brengt? Zo nee,
waarom niet? Kunt u die in het
Nederlandse geval voor 1 maart 2010
in kaart laten brengen?

3
Hoe beoordeelt u het dat in de stad
Brussel leden van het Europees
Parlement door immigranten worden
aangevallen en beroofd?

4
Wat gaat u doen om de socialistische
burgemeester van Brussel ertoe te
bewegen dat hij zijn stad veiliger
maakt voor niet alleen de leden van
het Europees Parlement, maar voor
alle inwoners en bezoekers van
Brussel?

5
Erkent u de noodzaak om de politieke
correctheid in Europa rond
massa-immigratie te doorbreken, te
beginnen in de Europese
instellingen? Zo nee, waarom niet?
Wanneer gaat de Europese
massa-immigratie tot staan worden
gebracht?

6
Kunt u aangeven of dit kabinet bereid
is om in Brussel een punt te maken
van Europees remigratiebeleid?
Zo nee, waarom niet?

7
Gaat u Europese lidstaten erop
aanspreken wanneer deze de eigen
deur maar wagenwijd open blijven
zetten voor massa-immigratie,
wetende dat de binnengrenzen van
Europa vanwege het Verdrag van
Schengen zijn vervallen en er vrijheid
van vestiging is binnen de EU?
Zo nee, waarom niet?

8
Bent u bereid in Brussel te pleiten
voor de oprichting op de Grote Markt
van een monument om alle Europese
slachtoffers van de massa-immigratie
naar Europa te herdenken, waaronder
de Europese belastingbetaler?

1 Het Vrije Volk, 9 november 2009.
www.hetvrijevolk.com/index.php?pagina=9689
2 Het Vrije Volk, 8 november 2009
www.hetvrijevolk.com/index.php?pagina=9681

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie), mede namens de minister
voor Wonen, Wijken en Integratie en
de staatssecretaris van Buitenlandse
Zaken (ontvangen 23 december 2009)

1
Ja.

2
Neen. Ten aanzien van de vraag over
welke kosten in dit verband
informatie aanwezig is dan wel kan
worden verkregen, verwijs ik naar het
debat op 10 september 2009 over de
kosten en opbrengsten die
voortvloeien uit de aanwezigheid van
(niet-westerse) allochtonen in
Nederland, waar uitgebreid is
gesproken over de wenselijkheid van
een onderzoek naar de kosten van het
immigratiebeleid.

3
Misdrijven verdienen afkeuring en
bestraffing, ook indien zij in het
buitenland tegen Europese
parlementariërs worden begaan.

4
De burgemeester heeft naar
aanleiding van recente incidenten een
coördinatie-eenheid voor de
Europese wijk ingesteld als liaison
tussen de gemeentelijke en federale
politiediensten. De stad Brussel is
hiertoe overgegaan omdat bleek dat
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de communicatie tussen de
veiligheidsdienst van het Europees
Parlement, de gemeentelijke en de
federale politiediensten kon worden
verbeterd.
In het licht van het bovenstaande zie
ik geen aanleiding tot stappen van
mijn kant.

5
Neen. De Europese Raad, de
Commissie en het Parlement zijn zich
terdege bewust van de uitdagingen
die spelen op het vlak van asiel en
migratie. Sinds de Europese Raad in
oktober 1999 hebben de lidstaten zich
gezamenlijk ingespannen ten
behoeve van de totstandkoming van
een gezamenlijk Europees asiel- en
migratiebeleid en beleid op het
gebied van de grensbewaking. Wij
verwijzen naar de conclusies van de
Europese Raad van 30 oktober en
11 december 2009.

6
Het uitgangspunt van de
Remigratiewet is het bieden van
faciliteiten aan personen uit de
doelgroepen van het integratiebeleid
die in Nederland verblijven en die
daadwerkelijk vrijwillig willen
remigreren naar het herkomstland,
maar deze wens niet zelfstandig
kunnen realiseren.
Het kabinet heeft op 13 november
jongstleden een brief aan de Tweede
Kamer gestuurd waarin
beleidsvoornemens voor de
Remigratiewet zijn vermeld. Daarbij is
het kabinet van mening dat met deze
brief een adequaat en op de
Nederlandse situatie toegesneden
beleid wordt gevoerd. Het is derhalve
niet nodig dit beleid op Europees
niveau te regelen.

7
Neen. Daartoe zie ik geen aanleiding.
Migratiestromen worden op
EU-niveau op verschillende manieren
gecontroleerd. Hierbij moet een
onderscheid worden gemaakt tussen
legale en illegale immigratie. Illegale
immigratie wordt onder meer
bestreden door middel van een
gezamenlijk beleid ter bescherming
van de buitengrenzen, met name aan
de zuidelijke en oostelijke grenzen
van de EU. Ten aanzien van legale
migratie verwijzen wij naar de
inspanningen van de lidstaten waar
het de totstandkoming van een
gezamenlijk Europees migratiebeleid
betreft.

8
Neen.
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